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Protokół Nr 2.2025 
z posiedzenia Komisji skarg, wniosków i petycji 
odbytego w dniu 27 stycznia 2025 r. godz. 9.45

Ad.l. Otwarcie posiedzenia.

W posiedzeniu Komisji skarg, wniosków i petycji uczestniczyło 4 członków komisji na ogólną liczbę 
4 według załączonej listy obecności, stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. Ponadto w 
posiedzeniu udział wzięły osoby zaproszone zgodnie z załącznikiem nr 2 do niniejszego protokołu. 
Posiedzenie otworzyła pani Joanna Michałek Przewodnicząca komisji, która na wstępie powitała 
wszystkich członków komisji, jak również osoby zaproszone.

Poprosiła radnych o zalogowanie się do systemu.

Nastąpiło sprawdzenie obecności, poprzez zalogowanie się do systemu, gdzie udział wzięło 4 członków 
komisji na ogólną liczbę 4.

Ad. 2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.

Pani Przewodnicząca obrad poinformowała, iż protokół z poprzedniego posiedzenia został wyłożony do 
wglądu przed obradami, w związku z powyższym zapytała, czy są uwagi do jego treści.

Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego pani Przewodnicząca zapytała, kto jest za przyjęciem protokołu 
z poprzedniego posiedzenia bez odczytywania.

Protokół z poprzedniego posiedzenia został przyjęty jednogłośnie.

W głosowaniu udział wzięło 4 członków komisji na ogólną liczbę 4.

„Za" - 4 głosy (Marcin Grudnik, Grzegorz Kaptur, Joanna Michałek, Mikołaj Szczygieł), „przeciw" - 0 
głosów, „wstrzymało się" -0 głosów.

Wynik z głosowania jawnego stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.

Pani Przewodnicząca poinformowała o przejściu do kolejnego punktu posiedzenia.

Ad.3. Przyjęcie porządku obrad.

Pani Przewodnicząca poinformowała, iż każdy z członków komisji otrzymał proponowany porządek 
obrad oraz materiały. Następnie odczytała porządek obrad:

Proponowany porządek obrad:
1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
3. Przyjęcie porządku obrad.
4. Zapoznanie się z treścią petycji mieszkańców wsi Śródborze.
5. Zapoznanie się z treścią petycji mieszkańców wsi Wojciechówka i Stróża.
6. Sprawy organizacyjne.
7. Zamknięcie posiedzenia.

Pani Przewodnicząca zapytała członków komisji, czy ktoś zgłasza jakieś uwagi do przedstawionego 
porządku obrad.
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Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego Pani Przewodnicząca zapytała, kto jest za przyjęciem porządku obrad 
w zaproponowanej i odczytanej treści.

Porządek posiedzenia w głosowaniu jawnym został przyjęty jednogłośnie.

W głosowaniu udział wzięło 4 członków komisji na ogółną liczbę 4.

„Za" - 4 głosy (Marcin Grudnik, Grzegorz Kaptur, Joanna Michałek, Mikołaj Szczygieł), „przeciw" - 0 
głosów, „wstrzymało się" -0.

Wynik z głosowania jawnego stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.

Pani Przewodnicząca poinformowała o przejściu do kolejnego punktu posiedzenia.

Ad. 4. Zapoznanie się z treścią petycji mieszkańców wsi Śródborze.
Pani Przewodnicząca odczytała treść petycji stanowiącej załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.
Następnie poprosiła o zabranie głosu przez panią Ewelinę Płatek - Kosior - obsługę prawną starostwa, 
która wskazała, iż w jej opinii jest to nie petycja a wniosek mieszkańców. Mieszkańcy wnoszą 
o utrzymanie stałej organizacji ruchu i zakazu poruszania się samochodów powyżej 10 ton na drodze 
Ożarów ~ Śródborze - tysowody, Pani mecenas wskazała, iż, zarządcą tej drogi jest Zarząd Powiatu 
w Opatowie i to on odpowiada za organizację ruchu na drodze. Podkreśliła jednocześnie, iż droga ta nie 
jest przystosowana do poruszania się tak ciężkich tonaży i najpierw trzebaby dostosować ją dostosować 
technicznie zgodnie z parametrami aby umożliwić ich przejazd, czego koszt jest bardzo duży. Pani 
mecenas poinformowała również, iż Starosta Opatowski wydał już decyzje odmowna w tej sprawie, do 
której spółka się odwołała.

W związku z powyższym pani Przewodnicząca zaproponowała przekazać niniejszy wniosek wg 
właściwości do Zarządu Powiatu w Opatowie.

Członkowie komisji również zgodzili się z ta opinią. Postanowiono, iż zostanie przygotowany projekt 
uchwały, z którym zapoznają się wszyscy i zaopiniują go podczas kolejnego posiedzenia komisji.

Pani Przewodnicząca poinformowała o przejściu do kolejnego punktu posiedzenia.

Ad. 5. Zapoznanie się z treścią petycji mieszkańców wsi Wojciechówka i Stróża.

Pani Przewodnicząca powiedziała, iż treść wniosku jest tej samej treści co poprzednia tylko złożona przez 
mieszkańców wsi Wojciechówka i Stróży.

Wniosek stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.

W związku z powyższym członkowie komisji zdecydowali tak jak w poprzednim punkcie przekazać 
wniosek wg właściwości do Zarządu Powiatu w Opatowie.

Wobec braku pytań pani Przewodnicząca przeszła do realizacji kolejnego punktu posiedzenia.

Ad. 6. Sprawy organizacyjne.

Pani Przewodnicząca zapytała, czy ktoś ma jakieś sprawy w tym punkcie.

Wobec braku pytań i głosów pani Przewodnicząca poinformowała o przejściu do realizacji ostatniego 
punktu posiedzenia.
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Ad. 7. Zamknięcie posiedzenia.

Pani Przewodnicząca podziękowała zebranym osobom za przybycie i zamknęła posiedzenie komisji.

Na tym posiedzenie zakończono (godz. 9:57).

Protokołowała:
Sylwia Lenart Przewodnicząca

Komisji skarg, wniosków i petycji 
'^Joanna Midwłek
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